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BRMG-0012/KR-I/02/2016 

 

PROTOKÓŁ NR  17-2/2016 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  2 marca 2016 r. w  sali  007  

 Nowy  Ratusz, ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

 
Posiedzenie Komisja  rozpoczęła o godz. 16,00 
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego  
protokołu.   
 

Na  stan  7 (sześciu) członków Komisji, w  posiedzeniu  uczestniczyło  6 (sześciu) czyli  było 
quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.  

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny Kazimierz Koralewski - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska. Powitał wszystkich  obecnych, przedstawił  porządek 
obrad – który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, do którego nie zgłoszono 
uwag i przyjęto jednogłośnie – 5 głosami za.  

 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 16-1/2016 z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej z dnia 27 
stycznia 2016r.  

 

2. Rozpatrzenie skargi  pana XY*  dotyczącej budynku przy ul. Grunwaldzkiej 597,  
przesłanej do Rady Miasta Gdańska pismem Wojewody Pomorskiego z dnia 
18.01.2016r.  

 

3. Omówienie procedury analizy wykonania budżetu Miasta Gdańska za  rok 2015  i 
powołanie zespołów kontrolnych. 

 

4. Zapoznanie się i omówienie bieżącej korespondencji.  
 

5. Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 

 
PUNKT 1 

Przyjęcie Protokołu Nr 16-1/2016 z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej z dnia 27 
stycznia 2016r.  

 
Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Otrzymaliście  Państwo  protokół  z  posiedzenia Komisji  Rewizyjnej RMG  - Protokół  Nr 
16-11/2016 z dnia 27 stycznia 2016 r.. Czy są  uwagi do tego protokołu?. Nie widzę.  
W związku z tym -  kto jest za przyjęciem protokołu  z dnia  16 grudnia 2015r. w  
przedłożonym brzmieniu. 
Za  5 głosy (jednogłośnie). 
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PUNKT 2  
Rozpatrzenie skargi pana XY* dotyczącej budynku przy ul. Grunwaldzkiej 597,  
przesłanej do Rady Miasta Gdańska pismem Wojewody Pomorskiego z dnia 
18.01.2016r.  

 
Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Otrzymaliśmy bardzo wyczerpujące wyjaśnienie od Prezydenta Miasta Gdańska, które 
Państwo otrzymaliście  drogą elektroniczną i na pewno z nim się zapoznaliście. Dzisiaj 
wpłynęło  dodatkowe wyjaśnienie Dyrektora Wydziału Urbanistyki i Architektury. 
Jeśli ze strony Komisji są dodatkowe  pytania, to na sali są przedstawiciele  Prezydenta, 
którzy udzielą dodatkowych wyjaśnień.  
Czy są takie pytania? Nie widzę. Dziękuje  bardzo. Wobec wyjaśnienia Prezydenta w tej 
sprawie, wnoszę o uznanie skargi na działania Prezydenta za bezzasadną i upoważnienie  
Przewodniczącego Komisji  do przedstawienia projektu uchwały Przewodniczącemu Rady 
Miasta Gdańska w tej sprawie.  
Kto z Państwa  jest za?   - za  5 głosów, 
Kto jest przeciwny         -      0 głosów, 
Kto się wstrzymał          -      1 głos 
Wniosek został  przyjęty. 
 
Dziękuję bardzo Paniom – przedstawicielkom Prezydenta - za  przybycie. 
 

PUNKT 3  
Omówienie procedury analizy wykonania budżetu Miasta Gdańska za  rok 2015  i powołanie 

zespołów kontrolnych. 

Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Skład  Komisji w stosunku do roku ubiegłego trochę  się zmienił. Dlatego przypomnę kto i 
jakie Wydziały kontrolował z tytułu wykonania budżetu Miasta za rok 2014.  
 
Jerzy Milewski – członek Komisji 
Chciałbym, aby wydziały kontrolowane przygotowały wg jednego wzoru układ  danych – rok 
poprzedni, rok kontrolowany i założenia budżetowe.  
 

Adam Nieroda – członek Komisji 
Uważam, że nie są to tajne dane i nie powinno być problemów z ich otrzymaniem. W sumie 
to są informacje, które zostały przekazane rok wcześniej. 
 

Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji 
Myślę, że na wstępnym spotkaniu kontrolującego w Wydziale kontrolowanym można 
poprosić  o przygotowanie takich danych.  
 

Jerzy Milewski – członek Komisji 
Czy nie możemy poprosić z „góry” o przygotowanie takiego schematu. 
 

Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji 
Ja nie mogę wystąpić o to, aby z „góry” Wydziały zachowały się w taki  czy inny sposób, bo 
to Państwo  Radni kontrolujecie te Wydziały.  
 

Adam Nieroda – członek Komisji 
Wydaje mi się, że dane za zeszły rok muszą przygotować wg jednego schematu. Ja na 

początku poprosiłbym ich o przygotowanie takich danych za zeszły rok.   
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Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji 
Jako Przewodniczący Komisji nie piszę wytycznych do kontroli. Państwo Radni 
podejmujecie kontrole, i jeśli zechcecie porównać to z poprzednim rokiem, to jest dobre, 
tylko należy  uzgodnić  z  wydziałem kontrolowanym zakres tych danych.  
 
Jerzy Milewski – członek Komisji 
Mi chodzi o usprawnienie, bo  ja oczywiście mogę  sam o to poprosić, ale  wydawało mi się, 
że jeśli wystąpimy  o przygotowanie tych danych teraz  to będzie szybciej i sprawniej.  
 
Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji 
Ja rozumiem, że Kolega Radny  usprawniłby sobie pracę, ale Przewodniczącemu raczej 
utrudnił w tym momencie.  
 

Jerzy Milewski – członek Komisji 
Nie, ale efekty kontroli będą  lepsze.  
 
Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji 
Jeśli miałbym przewidzieć pragnienia  czy zamierzenia kontrolującego  to ja musiałbym 
mieć tutaj na piśmie jakieś założenia, bo jak mam sformułować  to pismo.    

 
Jerzy Milewski – członek Komisji 
Dla ułatwienia procesu kontroli prosimy o przygotowanie układu tabelarycznego 
zawierającego kolumny danych: wykonanie roku 2014, za  2015 i założenia budżetowe roku 
2015.  
 
Adam Nieroda – członek Komisji 
Nie widzę powodu, dla którego mieliby robić problemy. 
 
Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji 
Uważam, że na poziomie kontroli  to jest tak proste pytanie w poszczególnych wydziałach. 
Ale oczywiście wyślę takie pismo do Prezydenta Miasta. Przychylam  się do takiego 
wniosku, widzę że  członkowie komisji nie zgłaszają sprzeciwu, więc  nie będziemy tego 
głosować.  Przygotuję takie pismo.  
 
Komisja po krótkiej  dyskusji i ustaleniach,  jednogłośnie – 6  głosami za - upoważniła 

poszczególnych członków Komisji Rewizyjnej RMG do przeprowadzenia czynności 
kontrolnych w zakresie wykonania budżetu miasta Gdańska za 2015 r. w poszczególnych 
Wydziałach Urzędu Miejskiego w Gdańsku, jak niżej: 
 

Radny Adam Nieroda  
1. Biuro Rady Miasta Gdańska     
2. Biuro Prezydenta ds. Sportu   
3. Wydział  Kadr  i Organizacji 
4. Wydział  Środowiska 
 
Radna Beata Dunajewska  
5. Biuro Prezydenta  ds. Kultury  w tym sprawozdanie roczne  zwykonania planów  finansowych 

                                                        samorządowych instytucji kultury 
6. Wydział Rozwoju Społecznego  
 
Radny Wojciech Błaszkowski  
7. Biuro  Rozwoju Gdańska  
8. Wydział  Geodezji, 
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9. Wydział  Skarbu,                                                 
10. Wydział  Urbanistyki i Architektury, 
11.  Biuro Miejskiego Konserwatora Zabytków                                                                                                                                                                                                                                     
 

Radny Jerzy Milewski  
12. Wydział Spraw  Obywatelskich . 
13. Urząd Stanu Cywilnego 
14. Kancelaria  Prezydenta, 
15. Wydział  Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej, 
 
Radny  Piotr Walentynowicz  
16. Biuro  Informatyki, 
17. Wydział Obsługi Mieszkańców,   
18. Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego,  
19. Straż Miejska  w Gdańsku  
 
Radny Wojciech Stybor  
20. Biuro  Kontroli 
21. Wydział  Gospodarki Komunalnej, 
22. Wydział Polityki Gospodarczej, w tym informacja o mieniu  komunalnym.  
23. Analiza informacji z realizacji uchwał Rady Miasta Gdańska   podjętych w 2015 roku. 

 
Radny Kazimierz Koralewski  
24. Wydział Programów  Rozwojowych 
25. Wydział  Finansowy,    
26. Wydział Budżetu Miasta i Podatków 
27. Biuro Zamówień Publicznych. 
 

Komisja zawiadomi Prezydenta  Miasta   Gdańska o  podjęciu procedury kontrolnej analizy 
wykonania budżetu Miasta Gdańska za rok 2015  i poprosi o  wykaz osób kompetentnych do 
udzielania informacji i wyjaśnień w poszczególnych Wydziałach, Biurach i jednostkach 
organizacyjnych Urzędu Miejskiego w Gdańsku.  

 

PUNKT  4  
 

Zapoznanie się i omówienie bieżącej korespondencji.  
 

Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji 
W tym punkcie pragnę tylko przypomnieć, że oczekujemy na dodatkowe wyjaśnienia 
dotyczące  skargi XY*  ZSZ Nr 9. Jeżeli takie pismo wpłynie to sprawę tą będziemy 
rozpatrywać.  
Innej korespondencji na chwilę  obecną nie ma.  

 
PUNKT  5  

 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
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Przewodniczący Komisji  Kazimierz Koralewski   
Czy są jakieś  sprawy  bieżące, wolne  wnioski? Nie widzę.  
Dziękuję bardzo  i zamykam posiedzenie. 
 
Posiedzenie zakończono – godz. 16:20 
 
 
 
                                                                              Przewodniczący  

                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                         Kazimierz Koralewski   

Protokół sporządziła: 
 
Bogusława Pieklik 
Biuro Rady Miasta Gdańska  

 

* anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97. o ochronie danych 
osobowych: Dz.U. 1997 nr 133 poz. 883 z późniejszymi zmianami.  

 


